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ZAPISNIK 

 
s 32. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo održane u petak 17. travnja 

2020. godine, po hitnom postupku, putem elektroničke pošte, s početkom rada u 12,00 sati. 
 

 Po ovlaštenju predsjednika Gradskog vijeća Adriana Jakusa, sazivanje je 16.04.2020. 
godine izvršio Božo Jelovac, voditelj Odsjeka za stručne poslove Gradskih tijela Upravnog 
odjela za opću upravu i gospodarstvo, dostavom poziva i materijala elektroničkom poštom 
svim vijećnicima i ostalim sudionicima. 
  
 Sjednica je sazvana na temelju članka 50. Statuta Grada Poreča-Parenzo ("Službeni 
glasnik Grada Poreča-Parenzo", broj 2/13 i 10/18), članka 88. stavka 2. Poslovnika o radu 
Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo ("Službeni glasnik Grada Poreča-Parenzo", broj 9/13 i 
10/18) i uputa Ministarstva uprave o načinu održavanja sjednica predstavničkih tijela jedinica 
lokalne samouprave, KLASA: 023-01/20-01/114 URBROJ:515-05-02-01/1-20-1 od 13. 
ožujka 2020. godine, u uvjetima epidemiološke situacije u vezi bolesti COVID-19, te 
sukladno odlukama Stožera  civilne zaštite Republike Hrvatske. 
 
 Prijem poziva i materijala e-mailom su potvrdili svi vijećnici i to: 1. Adriano Jakus, 
2. Zoran Zulijani, 3. Gordana Šušljik, 4. Eugen Stanissa, 5. Kristijan Žužić, 6. Dean 
Pauletić, 7. Azeglio Picco, 8. Dejvid Lakošeljac 9. Zoran Rabar 10. Goran Gašparac, 11. 
Dolores Ghersinich, 12. Slavko Fornažar, 13. Maurizio Zennaro, 14. Dražen Prgić  15. 
Mario Ritoša 16. Emanuel Rudan  i  17. Idris Sulejmani. 
 
 Vijećnica Dolores Ghersinich, dostavila je obavijest da zbog poslovnih obaveza nije 
u mogućnosti sudjelovati u radu sjednice.  
 
 U radu sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, Gradonačelnik Grada Poreča - 
Parenzo, Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica Gradonačelnika, Elio Štifanić, zamjenik 
Gradonačelnika, Sanja Oplanić, zamjenica Gradonačelnika, Morena Mičetić Fabić, 
pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i gospodarstvo, Marino Poropat, pročelnik 
Upravnog odjela za komunalni sustav, Vesna Kordić, pročelnica Upravnog odjela za 
društvene djelatnosti, Damir Hrvatin, pročelnik Upravnog odjela za prostorno planiranje i 
zaštitu okoliša,  Darko Saftić, pročelnik Upravnog odjela za financije,  Đulijano Petrović 
Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom Nataša Simonelli, pročelnica Upravnog 
odjela za prostorno uređenje i gradnju i Božo Jelovac, voditelj Odsjeka za stručne poslove 
Gradskih tijela Upravnog odjela za opću upravu i gospodarstvo.  

 
_._ 

 
 Predsjednik Gradskog vijeća Adriano Jakus je putem elektroničke pošte otvorio 
sjednicu.  
 Naglasio je da je sjednica sazvana po hitnom postupku zbog važnosti donošenja 
odluke sukladno naputcima Stožera civilne zašite  Istarske, te će biti održana putem putem e-
maila kao i prošla 31. sjednica.  
 Utvrdio je da, u skladu s evidencijom o potvrđivanju sudjelovanja na sjednici, od 
ukupno 17 vijećnica/ka, sjednici prisustvuje 16 vijećnica/ka i to: 
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1. Adriano Jakus, 2. Zoran Zulijani, 3. Gordana Šušljik, 4. Eugen Stanissa, 5. Kristijan 
Žužić, 6. Dean Pauletić, 7. Azeglio Picco, 8. Dejvid Lakošeljac 9. Zoran Rabar 10. Goran 
Gašparac, 11. Slavko Fornažar, 12. Maurizio Zennaro, 13. Dražen Prgić  14. Mario 
Ritoša, 15. Emanuel Rudan  i  16. Idris Sulejmani. 
 
 Po utvrđivanju kvoruma, konstatirao je da nema zaprimljenih prijedloga za izmjenu i 
dopunu dnevnog reda, te je pozvao vijećnike da se e-mailom izjasne o prihvaćanju 
predloženog dnevnog reda. 
 Nakon zaprimljenih očitovanja o prihvaćanju predloženog dnevnog reda, zahvalio se 
vijećnicima na glasovanju, te je utvrdio da je za rad sjednice jednoglasno utvrđen sljedeći 
 

D N E V N I  R E D 

 
1. Odluka o osnivanju, ustrojstvu i djelokrugu zajedničke Koordinacije Stožera 

civilne zaštite na području Grada Poreča-Parenzo i Općine Tar-Vabriga-Torre-
Abrega, Općine Vrsar-Orsera, Općine Funtana-Fontane, Općine Sv. Lovreč, 
Općine Višnjan, Općine Kaštelir-Labinci-Castelliere-S.Domenica i Općine 
Vižinada-Visinada 

 
 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus otvorio je raspravu po predloženoj 
odluci, naglasivši da ista traje do zaključno 13,00 sati, do kada vijećnici mogu dostaviti 
eventualne primjedbe i prijedloge, na koje će očitovanje dati Gradonačelnik, odnosno 
nadležni pročelnici po njegovom nalogu.  
 
 U raspravi putem elektroničke pošte Goran Gašparac postavio je sljedeće pitanje: 
„ Molim pojašnjenje da li je današnje donošenje ove Odluke u skladu sa Zakonom o 

sustavu civilne zaštite? 

 Obrazloženje: 

Iz primljenih materijala za sjednicu vidljivo je da je Sporazum već sklopljen prije 11 dana, 

odnosno 06.04. 2020. godine a članak 18. st. 4. Zakona o sustavu civilne zaštite govori da se 

najprije donosi Odluka na predstavničkom tijelu pa onda sklapa Sporazum, a ne da se 

Sporazum sklopi 6.4., a da se naknadno donosi odluka koja će Sporazum legalizirati. 

Smatram da je trebalo postupiti u skladu sa zakonom i hitnu sjednicu GV-a sazvati prije 

potpisivanja Sporazuma.“  

 
 Gradonačelnik Loris Peršurić, dostavio je sljedeći odgovor: 
 „Stožer civilne zaštite Grada Poreča-Parenzo i Grad Poreč-Parenzo postupaju 

sukladno odlukama i uputama nacionalnog i županijskog Stožera civilne zaštite. Tako i u 

ovom slučaju Grad Poreč-Parenzo zajedno sa okolnim općinama postupao je sukladno 

navedenim uputama, te je u hitnom postupku dana 06.04.2020. sklopljen Sporazum Grada i 

Općina. Sukladno uputama, zaključeni Sporazum bili smo dužni dostaviti Ravnateljstvu 

civilne zaštite Ministarstva unutarnjih poslova. Odmah idućeg dana 07.04.2020. temeljem 

navedenoga Sporazuma odobreno je kretanje stanovnika nekadašnje Općine Poreč bez 

potrebe za izdavanjem Propusnica za napuštanje mjesta prebivališta. Naknadno je 

16.04.2020. zaprimljena Uputa o načinu dostave i primjeni sporazuma koje zaključe jedinice 

lokalne samouprave radi zajedničkog obavljanja poslova civilne zaštite. U navedenoj Uputi 

navodi se da sporazumi trebaju imati temelj u Odluci predstavničkog tijela te je sukladno 
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navedenoj Uputi sazvana izvanredna sjednica Gradskog vijeća. Dakle, postupamo sukladno 

nalozima i naputcima državnih tijela.“ 

 

 Goran Gašparac, dostavio je sljedeći komentar: 
 „Prihvatiti ću ovu odluku jer je ona u interesu građanki i građana Poreštine. I dalje 

smatram da je od trenutka kada su Stožeri civilne zaštite Poreštine predložili osnivanje, 

ustrojstvo i djelokrug zajedničke Koordinacije Stožera civilne zaštite Poreštine, bilo sasvim 

dovoljno vremena da se prije potpisivanja Sporazuma pripremi i sazove HITNA sjednica GV-

a u skladu sa člankom 18. st. 4. Zakona o sustavu civilne zaštite koji govori da se najprije 

donosi Odluka na predstavničkom tijelu pa onda sklapa Sporazum.“ 

 
 U raspravi putem elektroničke pošte vijećnici Mario Ritoša, Idris Sulejmani, Zoran 
Zulijani, Gordana Šušljik, Emanuel Rudan, Eugen Stanissa, Dean Pauletić, Kristijan 
Žužić, Maurizio Zennaro  izjasnili su se da prihvaćaju predloženu odluku.  
  
 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus zatvorio je raspravu u 14,00 sati. 
 
 Izvijestio je vijećnike da im je u privitku e-maila dostavljena tabela sa naputkom za 
glasovanje o odluci o kojoj je provedena rasprava, te ih zamolio da ispunjene tabele vrate, 
kako bi se utvrdili rezultati glasovanja.  
 
 Nakon dostavljenih podataka o glasovanju vijećnika, konstatirao je da je jednoglasno, 
sa 16 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijeta  
 

 
ODLUKA 

o osnivanju, ustrojstvu i djelokrugu zajedničke Koordinacije Stožera civilne zaštite na 
području Grada Poreča-Parenzo i Općine Tar-Vabriga-Torre-Abrega, Općine Vrsar-

Orsera, Općine Funtana-Fontane, Općine Sv. Lovreč, Općine Višnjan, Općine Kaštelir-
Labinci-Castelliere-S.Domenica i Općine Vižinada-Visinada 

  
 

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 
_._ 

 

 Budući da je dnevni red iscrpljen, predsjednik Vijeća zahvalio se vijećnicima 
sudjelovanju u radu. 

 
 Sjednica je zaključena u 13,00 sati.  
 
  

 
Zapisnik vodila                                                                      Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Radešić                                Adriano Jakus 

 
 
 
 


